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Skolebestyrelsesmøde 
 
Onsdag d. 21. maj 2014, kl. 19.00 - 21.30 i  
 
BEMÆRK STEDET!!!! 
 
LØVEL 
 
DAGSORDEN 
 
  
 
 
 

 
 
 

REFERAT:  

1. Godkendelse af referat fra 09.04.2014 og dagsorden 
 

Godkendt rettelser af dato på referatet 
fra sidst 

2. Nyt fra elevrådet 
 

Der er i elevrådet arbejdet med små 
arrangementer, konkurrencer og salg 
af Ice tea. På Røddingafdelingen er der 
arrangeret sportsaktiviteter.  
 

3. Økonomigennemgang Der arbejdes videre med budgettet til 
næste gang, så de to år pr. dimension 
kan sammenlignes. 
Ellers orientering omkring budget 
opfølgning. 
 

4. Tilbygning i Løvel Der er en forsinkelse i forhold til vores 
tilbygning, da det først kommer på 
dagsordenen på byrådsmødet efter 
sommerferien. 
 
I forhold til planerne omkring 
lærerarbejdspladser er vi godt i gang. 
Rødding er længst fremme, da det 
kræver at Claus Gråkjær får tegnet de 
tegninger vi skal bruge for at komme 
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videre i Løvel. 
 

5. Involveringsmøde om skoleanalyse og organisering Mødet begyndte med et oplæg. 
Herefter var der forskellige 
gruppearbejder med henblik på at 
kvalificere diskussion omkring om den 
fremtidige organisering af folkeskolen. 
Der blev blandt andet drøftet: 
Overbygningsskoler 
9. klasses tilbud / 10 klasses tilbud. 
Rettidighed i forhold til skolereformen. 
 
 
Motivationen for denne drøftelse skal 
findes i ”den dobbelte ambition”, der 
handler om at vækste og effektivisere 
samtidigt.  
 
D. 28. er der budgetorienteringsmøde 
for overslagsårene 2015 – 2020. 
Mikael følger op på målgruppen i 
forhold til deltagelse. 
 

6. Skolereform - status: 
- Hvor er vi nu? 
- Informationsmøde til forældre 

 

Ledelsesteamet har været i gang med 
at arbejde med fagfordelingen. Den 
nye øvelse er at vi skal dække flere 
timer til næste blandt andet på grund af 
den understøttende undervisning. 
Vi skal i den forbindelse ansætte en 
lærer mere, og hvis økonomien tillader 
det måske en halv stilling mere. 
Personalet har fået første udkast, og vi 
arbejder videre med de 
tilbagemeldinger vi har fået i den 
forbindelse.  
 
Noget af det der fylder meget i 
personalegruppen er den 
understøttende undervisning og hvad 
det skal indeholde. Vi er i gang med at 
kvalificere, hvilke muligheder den 
undervisning åbner op for. I UUV er 
også lektiecafé, pausetid og 
bevægelse. 
Fra skolen side opfordrer vi til at 
forældrene bakker op om 
lektiecafétilbuddet.  
Vi arbejder med en naturfagsindsats i 
det kommende år. 
Vi vil gerne styrke samarbejdet mellem 
afdelingerne ved at skabe undervisning 
på tværs. 
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D. 3. juni er der et møde for alle 
forældre. Her vil vi give et rids af, hvad 
skolereformen betyder for både 
personale, forældre og elever efter 11. 
august og for skolerne generelt. 
Derudover bliver der orienteret omkring 
SFO og klub tilbud efter sommerferien. 
Der vil også blive orienteret omkring 
den digitale it-strategi. 
 
Der er indtil nu tilmeldt 80 til 
arrangementet.  

7. Stillingsopslag Der udsendes en mail til medlemmerne 
om deltagelse i ansættelsessamtaler. 
Derudover spørges der til 
repræsentanter for Løvel. 
Samtalerne holdes d. 2. juni. 
 

8. Åbningstider i SFO / klub Drøftelse af de nye åbningstider for 
SFO og SFO-klub. Åbningstiderne for 
SFO kan godkendes umiddelbart, 
mens åbningstiderne for SFO-klub 
godkendes med det forbehold at der 
kan komme nogle finjusteringer i 
forhold til det endelig tal for 
åbningstimer generelt for kommunen. 
 

9. Opfordring til den nye bestyrelse om at komme ud i 
klasserne til september 

På næste møde inviteres den nye 
bestyrelse med, så der kan 
overleveres. Her drøftes principper for 
at komme ud i klasserne, både i forhold 
til synlighed og også i forhold til indhold 
på møderne.  
 

10. Aftenens princip: 
- Forældresamarbejde 

Der tilføjes at al samarbejde fortrinsvis 
tilrettelægges indenfor lærere og 
pædagogers almindelige arbejdstid. 
Det gælder både den almindelige 
telefoniske kontakt men også 
mødedeltagelse. Den enkelte melder 
sin personlige telefontræffetid. Der 
henstilles til brug af intra ved ikke 
akutte sager.  
Den tilrettede udgave tilføjes med 
måned og årstal, og eftersendes med 
referatet og betragtes som godkendt. 
Herefter lægges den må hjemmesiden. 
 

11. Eventuelt 
 

På næste møde drøftes principper for 
forældrerådsarbejdet.  
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Henrik Hansen / Mikael Bugge Andreasen 


